
PROTOKOŁU NR LXIV/2024 
Z SESJI RADY POWIATU MIELECKIEGO 

w dniu 19 stycznia 2024 roku

Sesja Rady Powiatu odbyła się w Sali Obrad Starostwa Powiatowego w Mielcu przy 
ul. Wyspiańskiego 6, 39-300 Mielec.

W posiedzeniu Rady Powiatu Mieleckiego, której przewodniczył Pan Marek Paprocki 
- Przewodniczący Rady, udział wzięli Radni Rady Powiatu Mieleckiego oraz 
zaproszeni i obecni goście wg list stanowiących załącznik Nr 1 i Nr 2 do protokołu.

Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem obrad poinformował, że zgodnie z art. 15 
ust. 1a ustawy o samorządzie powiatowym obrady Rady Powiatu Mieleckiego są 
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
Podczas sesji odbywa się także fotografowanie, filmowanie i rejestracja audio osób 
biorących w niej udział. Biorąc udział w sesji Rady Powiatu, uczestnik wyraża zgodę 
na przetwarzanie jego wizerunku i rozpowszechnianie tego wizerunku na stronie: 
Powiatu Mieleckiego oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.

Obrady LXIV sesji Rady Powiatu Mieleckiego w VI kadencji (2018-2023) otworzył 
o godz. 12.05 i prowadził Pan Marek Paprocki - Przewodniczący Rady, wygłaszając 
formułę: „Otwieram obrady LXIV sesji Rady Powiatu Mieleckiego”.

Przewodniczący Rady przywitał Państwa Radnych, Starostę, Zarząd Powiatu, Panią 
Sekretarz, panią Skarbnik, media oraz wszystkich obecnych na dzisiejszej sesji. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w obradach uczestniczy aktualnie 23 radnych, 
co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 25 radnych stanowi kworum 
niezbędne do prowadzenia obrad Rady Powiatu Mieleckiego i umożliwia 
podejmowanie prawomocnych decyzji. Porządek obrad dzisiejszej LXIV sesji Rady 
Powiatu Mieleckiego Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o miejscu i 
terminie sesji oraz z projektami uchwał i pozostałymi materiałami. Zgodnie z § 25 ust. 
2 Statutu Powiatu Mieleckiego zawiadomienie o sesji zwyczajnej zostało Państwu 
radnym przesłane drogą elektroniczną na spersonalizowaną elektroniczną skrzynkę 
pocztową radnego w domenie należącej do starostwa. Dokumenty przesłane drogą 
elektroniczną uznaje się za dostarczone z dniem, w którym wprowadzono je do 
środka komunikacji elektronicznej. Stwierdzam więc, że wszyscy radni zostali 
skutecznie powiadomieni o dzisiejszej sesji. Zawiadomienie o sesji stanowi załącznik 
Nr 3 do protokołu. Poinformował, iż Rada może wprowadzić zmiany do porządku 
obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady, w przypadku 
naszej Rady jest to 13 radnych. Z wnioskiem, o uzupełnienie lub zmianę porządku 
obrad zgodnie z § 29 ust. 5 pkt 2 Statutu może wystąpić: Radny, Komisja, Komisja 
Rewizyjna, Klub radnych, Starosta lub Zarząd Powiatu. Następnie zapytał, czy ktoś z 
Państwa radnych chciałby zabrać głos w sprawie przesłanego zawiadomienia o 
dzisiejszej sesji wraz z przesłanym porządkiem obrad oraz materiałami sesyjnymi.

Nikt więcej nie zabierał głosu w sprawie porządku obrad.

Porządek obrad LXIV sesji Rady Powiatu Mieleckiego został przez radnych Rady 
Powiatu Mieleckiego przyjęty 22 głosami „za”, nikt z radnych nie głosował „przeciw”, 
nikt z radnych nie „wstrzymał się” od głosu, 1 radny nie oddał głos (protokół z 
głosowania stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu) i przedstawia się 
następująco: 1



1. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Powiatu.
2. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz z działalności 

Zarządu Powiatu między sesjami.
3. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w mieszkaniu treningowym.
4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i przyjęcia do realizacji opracowanego 

przez Powiatowy Urząd Pracy w Mielcu projektu pn. Aktywizacja osób 
bezrobotnych z powiatu mieleckiego (II) Działanie 7.1 - Aktywizacja zawodowa 
osób pozostających bez pracy w ramach programu Fundusze Europejskie dla 
Podkarpacia 2021-2027.

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Powiatu Mieleckiego, położonej w Rzemieniu.

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności Komisji Rady 
Powiatu Mieleckiego za 2023 rok.

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Powiatu 
Mieleckiego na 2024 rok.

8. Interpelacje, wnioski, zapytania i oświadczenia Radnych.

Ad, 1

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Powiatu.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - zabierając głos w sprawie przyjęcia 
protokołów z poprzednich sesji Rady Powiatu Mieleckiego powiedział, że Radni mieli 
możliwość zapoznać się z protokołami z LXII i LXIII sesji Rady Powiatu Mieleckiego, 
które odzwierciedlają ich przebieg. Protokoły zostały także wyłożone do wglądu 
publicznego w Biurze Rady i Zarządu Powiatu, jak i przesłane Państwu Radnym. 
Informuję, że do chwili rozpoczęcia sesji nie wniesiono uwag do zapisów protokołu z 
LXII i LXIII sesji Rady Powiatu Mieleckiego. Następnie zwrócił się do radnych 
z zapytaniem, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie zapisów protokołów 
z sesji Rady Powiatu Mieleckiego?

Nikt z radnych nie zgłaszał uwag ani zastrzeżeń.

W głosowaniu nad przyjęciem protokołu Nr LXII uczestniczyło 23 radnych. Za 
przyjęciem protokołu głosowało 22 radnych, nikt z radnych nie głosował „przeciw”, 1 
radny wstrzymał się od głosu. Protokół z głosowania stanowi załącznik Nr 5 do 
protokołu.

Zatem Protokół Nr LXII/2024 z sesji Rady Powiatu Mieleckiego z dnia 18 grudnia 
2023 r. został przez radnych przyjęty 23 głosami „za”.

W głosowaniu nad przyjęciem protokołu Nr LXIII uczestniczyło 23 radnych Za 
przyjęciem protokołu głosowało 23 radnych, nikt z radnych nie głosował „przeciw”, 
nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. Protokół z głosowania stanowi załącznik 
Nr 6 do protokołu.

Zatem Protokół Nr LXIII/2023 z sesji Rady Powiatu Mieleckiego z dnia 2 stycznia 
2024 r. został przez radnych przyjęty 23 głosami „za”.2



Przewodniczący Rady zamknął pkt 1 przeszedł do realizacji do punktu 2 porządku 
obrad.

Ad 2.

Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz z działalności 
Zarządu Powiatu między sesjami.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - poinformował, że Państwo radni otrzymali 
„Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz z działalności 
Zarządu Powiatu między sesjami” na spersonalizowane skrzynki elektroniczne. Dla 
informacji mieszkańców dodał, że treść sprawozdania zostanie opublikowana w 
protokole z dzisiejszej sesji. Sprawozdanie Staroty, stanowi załącznik Nr 7 do 
protokołu i przedstawia się następująco. „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 
Szanowni Państwo!

w okresie sprawozdawczym od 18 grudnia 2023 r. do 19 stycznia 2024 r. Zarząd 
Powiatu obradował na 6 posiedzeniach, podczas których rozpatrywał, między innymi 
sprawy związane z wykonywaniem zadań wynikających z bieżącej działalności 
Zarządu Powiatu, powiatowych jednostek organizacyjnych i Starostwa Powiatowego 
w Mielcu. Podczas posiedzeń Zarząd podejmował uchwały własne, w tym uchwały 
przyjmujące projekty uchwał Rady Powiatu. Przedmiotem posiedzeń Zarządu były 
kwestie związane z wykonywaniem zadań nałożonych na powiat oraz wynikających 
z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i Starostwa. Tematyka posiedzeń Zarządu 
Powiatu Mieleckiego przedstawiała się następująco-

a) w zakresie edukacji publicznej:
> przyjęliśmy projekt planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli w roku 2024 zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Powiat Mielecki obejmujący opłaty za dofinansowanie 
opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe, placówki doskonalenia 
nauczycieli lub inne podmioty, których zadania statutowe obejmują 
doskonalenie zawodowe nauczycieli pozostające w dyspozycji dyrektora 
szkoły lub placówki; dofinansowanie zadań związanych z realizacją polityki 
oświatowej powiatu oraz szkoleń, seminariów, konferencji szkoleniowych dla 
nauczycieli zajmujących stanowiska kierownicze w wysokości nie większej niż 
12% wyodrębnianych środków; dofinansowanie zgodnie z art. 70a ust. 3a pkt 
3 ustawy Karta Nauczyciela sieci współpracy i samokształcenia dla nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych. Plan dofinansowania 
form doskonalenia zawodowego nauczycieli został przedłożony do 
zaopiniowania przez związki reprezentatywne zrzeszające nauczycieli w 
szkołach prowadzonych przez Powiat Mielecki.

> Rozpoczęliśmy procedurę konkursową mająca na celu wyłonienie kandydatów 
na stanowiska Dyrektorów szkół: Zespołu Szkół Technicznych w Mielcu, 
Zespołu Szkół Ekonomicznych w Mielcu. Termin składania ofert upływa w dniu 
16 lutego 2024 r.
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b) w zakresie wspierania osób niepełnosprawnych i pieczy zastępczej:
> Przedłożyliśmy pod obrady Rady Powiatu Mieleckiego projekt uchwały 

w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu treningowym.
> Określiliśmy wzór wniosków obowiązujących adresatów obszarów B, C, D, F 

i G programu pn. „Program wyrównywania różnic między regionami 111" oraz 
określenia terminu składania wniosków przez adresatów programu.

c) w zakresie przeciwdziałania bezrobociu oraz aktywizacji lokalnego rynku 
pracy:

> Przedłożyliśmy pod obrady Rady Powiatu Mieleckiego projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia i przyjęcia do realizacji projektu pn. Aktywizacja osób 
bezrobotnych
z powiatu mieleckiego (II) Działanie 7.1 - Aktywizacja zawodowa osób 
pozostających bez pracy w ramach programu Fundusze Europejskie dla 
Podkarpacia 2021-2027.

> Udzieliliśmy upoważnienia Panu Grzegorzowi Durakowi - Dyrektorowi 
Powiatowego Urzędu Pracy w Mielcu oraz Pani Alicji Makowskiej - Madej - 
Zastępcy Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Mielcu do dokonywania w 
imieniu Powiatu Mieleckiego czynności związanych z realizacją projektu pn. 
Aktywizacja osób bezrobotnych z powiatu mieleckiego (II), Działanie 7.1 - 
Aktywizacja zawodowa osób pozostających bez pracy w ramach programu 
Fundusze Europejskie dla Podkarpacia 2021- 2027.

d) w zakresie infrastruktury drogowej:
> W przygotowaniu zadania:

• RFRD 2024:
- Remont dr 1137R w m. Jaślany,
- Przebudowa dr 1 183R w m. Łączki Brzeskie

> Wykonanie projektów na 2024r. :
• Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: Przebudowa drogi 

1165R w m. Zgórsko,
• Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: Przebudowa mostu 

w m. Ławnica,
• Wykonanie dokumentacji projektowej na drogę pieszo-rowerową przy dawnej 

drodze nr 984 od mostu do ronda w Piątkowcu - opracowywanie koncepcji,
• Wykonanie dokumentacji chodnika przy drodze nr 1182R w Radomyślu 

Wielkim, ul. Targowa
> Utrzymanie i konserwacja sygnalizacji świetlnych w ciągu dróg powiatowych 

w 2024r. - pierwsze postępowanie unieważnione
> Zadania zakończone lub w trakcie (podpisane umowy):

• PROW - Przebudowa dróg powiatowych Nr 1 152R w m. Błonie i Przecław 
oraz Nr 1 167R w m. Podborze i Zgórsko wraz z przebudową mostu na rzece 
Zgórskiej w m. Podborze - otrzymano dofinansowanie;

• RPRD - budowa chodnika dr. Nr 1183R w m. Łączki Brzeskie;
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• Budowa chodników przy drodze powiatowej Nr 1 139R w m. Czajkowa 
i Sarnów;

• Remont drogi powiatowej Nr 1 152R klasy "Z" relacji Borowa - Czermin - 
Wola Mielecka - Kiełków - Przecław w km 0+007 - 5+374, km 14+325 - 
16+548 i km 26+967 - 27+436 m. Borowa i Czermin, Wola Mielecka, 
Podleszany
i Przecław - RFRD;

• Przebudowa drogi powiatowej Nr 1 169R relacji Podleszany - Ruda - Zasów 
w km 0+300 - 1+000, 7+220 - 9+780 i 12+500 - 13+740 polegająca na 
budowie chodnika w granicach istniejącego pasa drogowego w miejscowości 
Podleszany, Ruda i Dąbrówka Wisłocka - RFRD;

• Przebudowa drogi powiatowej Nr 1 185R w km 0+023,4 - 1+465,7 w m. 
Złotniki i Chorzelów na odcinku o długości 1,442 km oraz przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1 166R w km 7+009 - 8+000 w m. Jamy na odcinku o 
długości 0,991 km - Polski Ład - PGR;

• Remont drogi 1140R w m. Czajkowa - dofinansowanie z Nadleśnictwa 
Mielec;

• Świadczenie usług zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie 
powiatu mieleckiego w sezonie 2023/2024;

• Modernizacja dróg powiatowych Nr 1 154 R i 1 155R w m. Czermin i Breń 
Osuchowski;

• Przebudowa drogi powiatowej Nr 1 161R klasy "G"- głównej relacji Tuszów 
Narodowy - Chorzelów - Mielec w km 25+900 - 26+771,80 w m. Chorzelów 
polegająca na przebudowie: drogi dla pieszych na drogę dla pieszych i 
rowerów, drogi dla pieszych, zatok autobusowych wraz z peronami 
przystankowymi
i dojściami do peronów - umowa z dn. 01,09.2023r.;

• Rozbudowa mostu w m. Dąbie w ciągu dr. nr 1181R;
• Remont drogi powiatowej Nr 1 166R klasy „L” relacji Partynia - Jamy 

w km 4+300-5- 7+030 w m. Jamy;
• Zmiana organizacji ruchu dr. Nr 1 161R w Mielcu - rondo na skrzyżowaniu 

z ul. Jagiellończyka;
• Usługa związana ze zbieraniem, wywozem i utylizacją martwych zwierząt 

z pasa drogowego dróg powiatowych na terenie powiatu mieleckiego 
w 2024 roku

> Przygotowanie dokumentacji projektowej dla budowy/przebudowy dróg 
powiatowych i mostów:

• Koordynacja prac projektowych na dokumentację techniczną przebudowy 
mostu na potoku Jamnica w ciągu dr. pow. Nr 1 164R Wierzchowiny - Bór - 
Jamy,
km 1+900 w m. Wierzchowiny;

• Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1 169R w km 0+960 + 2+ 300 w m. Podleszany;
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• Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1 142R w km 5+600 + 6+ 265 w m. Ławnica

• Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1 144R w km 0+000 - 2+ 882 w m. Brzyście i Babicha;

• Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1 134R w km 0+000 + 0+ 597 w m. Padew Narodowa

e) w zakresie gospodarki nieruchomościami i mieniem powiatu:
> Wyraziliśmy zgodę na rozwiązanie za porozumieniem stron umowy najmu z dnia 

02 stycznia 2001 roku z późniejszymi aneksami, której przedmiotem jest oddanie 
w najem do użytkowania cały budynek Przychodni Nr 1 w Mielcu o powierzchni 
338,87 m2 znajdujący się przy ul. Sandomierskiej 25 w Mielcu, wynajęty na rzecz 
NZOZ s.c. "ZLEP-MED" im. Dr Juliana Maja, z siedzibą w Mielcu przy 
ul. Sandomierskiej 25.

> Wyraziliśmy zgodę na oddanie w najem lokali użytkowych o łącznej powierzchni 
najmu 352,66 m2 w Przychodni Zdrowia Nr 1 w Mielcu przy ul. Sandomierskiej 25 
na rzecz CARPATHIA MEDICA sp. z o.o. z siedzibą w Mielcu ul. Jagiellończyka 
13, 39 - 300 Mielec w drodze bezprzetargowej.

> Wyraziliśmy zgodę na najem części nieruchomości położonej w Mielcu przy 
ul. Żeromskiego 28, 39-300 Mielec przez II Liceum Ogólnokształcące im. Mikołaja 
Kopernika w Mielcu:
• Firma PPUH EMTEK S.C.- przedmiotem umowy najmu będzie część 

nieruchomości, tj. 3 m2 powierzchni na I piętrze - korytarz oraz świetlicy 
szkolnej - parter w budynku II Liceum Ogólnokształcącego im. Mikołaja 
Kopernika
w Mielcu, na których zostaną usytuowane dwa automaty vendingowe na okres 
1 roku.

• Mieleckie Stowarzyszenie Chorych na Stwardnienie Rozsiane - przedmiotem 
umowy najmu będzie część powierzchni budynku szkolonego - Sali 
gimnastycznej w II Liceum Ogólnokształcącego im. Mikołaja Kopernika w 
Mielcu o pow. 176,55 m2 zlokalizowanej na parterze celem prowadzenia zajęć 
rehabilitacyjnych dla osób chorych na stwardnienie rozsiane.

• Firma Tomzet Tomasz Zezula - przedmiotem umowy najmu będzie część 
nieruchomości, tj. 1 m2 powierzchni na I piętrze - korytarz w budynku 
II Liceum Ogólnokształcącego im. Mikołaja Kopernika w Mielcu, gdzie zostanie 
usytuowany jeden automat ksero na okres 1 roku.

• Firma Mała Gastronomia Wanda Czyrnek - przedmiotem umowy najmu będzie 
część nieruchomości, tj. 9 m2 powierzchni korytarza usytuowana na parterze 
budynku II Liceum Ogólnokształcącego im. Mikołaja Kopernika 
w Mielcu, celem prowadzenia „Sklepiku szkolnego" przez okres 1 roku.

> Wyraziliśmy zgodę na najem części nieruchomości położonej w Mielcu przy 
ul. Warszawskiej 1, 39-300 Mielec przez Zespół Szkół Ekonomicznych im. bł. ks. 
Romana Sitki w Mielcu:

• Firma Vending Service Horzyk, Matuszny, Spółka Jawna - przedmiotem 
umowy najmu będzie część nieruchomości, tj. 1,6 m2 powierzchni na 
I piętrze - korytarz oraz na parterze - korytarz w budynku Zespołu szkół 
Ekonomicznych im. bł. ks. Romana Sitki w Mielcu, celem usytuowania dwóch 
automatów vendingowych na okres 1 roku.
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• Firma VENDI-MAR. sp. z.o.o - przedmiotem umowy najmu będzie część 
nieruchomości, tj. 2 m2 powierzchni na I piętrze - korytarz oraz na parterze - 
korytarz w budynku Zespołu szkól Ekonomicznych im. bł. ks. Romana Sitki w 
Mielcu, celem usytuowania dwóch automatów vendingowych na okres 1 
roku.

• Firma Bufet Szkolny Irena Sworst - przedmiotem umowy najmu będzie część 
nieruchomości, tj. lokal o łącznej powierzchni 36 m2 w budynku Zespołu 
szkół Ekonomicznych im. bł. ks. Romana Sitki w Mielcu z przeznaczeniem na 
bufet szkolny otwarty w godzinach pracy szkoły na okres 1 roku.

> W związku z brakiem zapisu dotyczącego formy sprzedaży nieruchomości 
stanowiącej własność Powiatu Mieleckiego, położonej w Rzemieniu, ponownie 
przedłożyliśmy pod obrady Rady Powiatu Mieleckiego projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 
Powiatu Mieleckiego, położonej w Rzemieniu, uzupełniony o zapis „Wyraża się 
zgodę na sprzedaż w drodze przetargu niezabudowanej działki...”

> Wyraziliśmy zgodę na oddanie w najem od dnia 1 stycznia 2024 r. na rzecz 
Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej „MARGO-MED” Kowalik Małgorzata z 
siedzibą w Mielcu, Podleszany 414, 14 części lokalu w Przychodni Zdrowia Nr 2 
w Mielcu przy ul. Skłodowskiej- Curie 10o łącznej powierzchni 8,02 m2 w tym 14 
części lokalu 1.22 oraz 623/37025 części wspólnych.

> W grudniu 2023 roku została zakończona realizacja zadania „Budowa podjazdu 
dla osób z niepełnosprawnościami i osób starszych w budynku Przychodni 
Zdrowia nr 4 w Mielcu przy ul. Żeromskiego 17” - wartość inwestycji 159 899,07 
zł.

f) w zakresie zamówień publicznych prowadzonych przez Powiat Mielecki:
> Zamówienia publiczne poniżej 130 000 zł:

Zakończone :
• Odśnieżanie na terenach przyległych do budynków stanowiących własność 

Powiatu Mieleckiego na terenie gminy Przecław w miejscowości Przecław 
i Rzemień.

Ogłoszone:
• Wycena nieruchomości na potrzeby Powiatu Mieleckiego w 2024 roku.
• Sporządzanie aktów notarialnych na potrzeby Powiatu Mieleckiego 

w 2024 r.
• Prżygotowanie oraz poprowadzenie I Duathlonu Ziemi Mieleckiej.

g) w sprawach różnych:
> Ogłosiliśmy konkursu ofert na realizację świadczeń przez podmioty lecznicze 

i lekarzy prowadzących indywidualne specjalistyczne praktyki lekarskie lub 
grupowe praktyki lekarskie oraz psychologów w zakresie badań specjalistycznych, 
psychologicznych oraz obserwacji szpitalnej na potrzeby komisji lekarskiej 
orzekającej o zdolności do służby wojskowej osób stawiających się do kwalifikacji 
wojskowej w 2024 r.

> Przedłożyliśmy pod obrady Rady Powiatu Mieleckiego projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych w powiatowych przewozach 7



pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w powiecie mieleckim, który 
był procedowany podczas nadzwyczajnego posiedzenie Rady Powiatu 
Mieleckiego
w dniu 2 stycznia 2024r.

h) w sprawach związanych z budżetem i finansami Powiatu Mieleckiego:
> Wprowadziliśmy zmiany planu finansowego dla wydzielonego rachunku środków 

z Funduszu Pomocy.
> Udzieliliśmy pożyczki krótkoterminowej dla Szpitala Specjalistycznego 

im. E. Biernackiego w Mielcu w kwocie 5 000 000,00 zł. Przedmiotowa pożyczka 
przeznaczona zostanie na spłatę zaległych zobowiązań Szpitala.

> Udzieliliśmy upoważnienia dyrektorowi Powiatowego Zespołu Placówek Szkolno - 
Wychowawczych w Mielcu do zaciągania zobowiązań związanych z realizacją 
zamieszczonych w wieloletniej prognozie finansowej przedsięwzięć.

> Upoważniliśmy kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu Mieleckiego do 
zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym 
i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki 
i z których płatności wykraczają poza rok budżetowy.

> Zgodnie ze swoimi kompetencjami wprowadzaliśmy zmiany do uchwały budżetowej 
Powiatu Mieleckiego na 2023 rok oraz do planu finansowego zadań z zakresu 
administracji rządowej oraz innych zadań zleconych jednostce samorządu 
terytorialnego odrębnymi ustawami.

> Zgodnie ze swoimi kompetencjami wprowadzaliśmy zmiany do uchwały budżetowej 
Powiatu Mieleckiego na 2024 rok oraz do planu finansowego zadań z zakresu 
administracji rządowej oraz innych zadań zleconych jednostce samorządu 
terytorialnego odrębnymi ustawami.

Ponadto, przedłożyliśmy Państwu Radnym projekty uchwał, które będą 
procedowane podczas dzisiejszych obrad. Szanowni Państwo Radni, tak w skrócie 
przedstawiają się działania Zarządu Powiatu Mieleckiego w okresie pomiędzy 
sesjami Rady Powiatu Mieleckiego. Dodam jeszcze, że uchwały podjęte przez Radę 
Powiatu Mieleckiego na ostatniej sesji przesłano celem legalizacji do Wydziału 
Prawnego i Nadzoru Województwa Podkarpackiego oraz Regionalnej Izby 
Obrachunkowej, a także przekazano do właściwych komórek organizacyjnych 
Urzędu i jednostek organizacyjnych - w celu ich realizacji. Zamieszczone zostały 
także w Biuletynie Informacji Publicznej. Uchwały długoterminowe są na bieżąco 
monitorowane przez Zarząd Powiatu i odpowiedzialne za ich realizację Wydziały, 
Biura, samodzielne stanowiska Starostwa Powiatowego w Mielcu i jednostki 
organizacyjne powiatu.”.

W dyskusji głos zabrali:

Stanisław Lonczak - Starosta Powiatu - w związku z tym, iż sprawozdanie zostało 
wysłane wcześniej, a między terminem wysłania elektronicznego sprawozdania a 
dniem sesji dzieją się ważne rzeczy, uzupełniając sprawozdanie powiedział, że na 
ostatniej sesji informowaliśmy o problemie dzików i ewentualnych działaniach jakie 
podejmiemy. Były to działania, które miały na celu zlokalizowanie i przeliczenie liczby 8



dzików, które mają tutaj swoje legowiska na terenie miasta lub w pobliżu wału na 
terenie Gminy wiejskiej Mielec. Zlokalizowano dwa stada. Jedno stado w pobliżu 
supermarketu AK na wylocie z Mielca, w gęstwinach jest w granicach 26 osobników. 
Po drugiej stronie rzeki tych dzików zlokalizowano około 40 szt. w tym jest wiele 
macior, które za niedługo będą miały potomstwo i wówczas liczba dzików z 
pewnością się zwiększy. Stąd były prowadzone rozmowy z Miastem jakiej skali jest 
problem. Miasto Mielec po konsultacji i analizie prawnej wystąpiło do Starostwa 
Powiatowego w Mielcu o zgodę na redukcyjny odstrzał. Po rozmowach w dniu 
dzisiejszym wystąpimy pilnie o opinię i będziemy chcieli wykonania polowań 
redukcyjnych i wypędzenia tych dzików na obszary znajdujące się poza Mielcem, 
gdzie nie trzeba żadnych zgód i koła łowickie zgodnie ze swoimi kompetencjami i 
obszarem na których funkcjonują będą mogły polować bez ograniczeń, zachowując 
oczywiście inne względy bezpieczeństwa, a także bioasekuracji. Póki są jeszcze 
dobre warunki i ziemia jest zmarznięta, a nad Wisłoka są to tereny bagniste, to 
chcemy jak najszybciej podjąć tą akcję. W tym celu zostaną wyznaczone koła 
obejmujące ten teren i zostaną powołane specjalne ekipy myśliwych z tłumikami, aby 
podjąć się tego działania, redukcji. Uważa też, że za niedługo możemy mieć większy 
problem bardziej spotęgowany. Kolejna informacja dotyczy spotkania z 
przedstawicielami Wojska Polskiego, które odbyło się w dniu wczorajszym. W 
posiedzeniu wziął udział generał, przedstawiciele sztabu generalnego, a także sztab 
zajmujący się planowaniem i inwestycjami. Nie chce mówić dużo, gdyż są to wstępne 
plany, ale realne z planowania i organizacji dużej jednostki wojskowej na terenie 
Powiatu Mieleckiego. Byłaby to nowa sytuacja dla Powiatu, stwarzająca dodatkowe 
szanse dla naszego powiatu, zarówno finansowe jak i gospodarcze. Jest to kwestia 
dodatkowego zatrudnienia i dodatkowych usług, tak więc wynika z tego, że są to 
dosyć pilne i realne plany. Jest to zaskoczenie, gdyż wiedzieliśmy o jednostce, ale 
była to mowa o małym związku, natomiast mówimy tu o bardzo poważnym związku 
taktycznym. W spotkaniu wzięli udział także przedstawiciele służb, które zajmują się 
budynkami i lokalami wojskowymi i Pani potwierdziła, że bardzo są zainteresowani 
zamianą budników o których wspominał już na sesji czyli budynku Bursy na 
wyremontowany budynek siedziby WKU. Prosili, aby trzymać ten budynek, gdyż 
przystępują obecnie do wyceny obydwu budników i będziemy chcieli zamienić za 
dopłatą. Trudno powiedzieć jakie to jeszcze będą warunki, ale Pani potwierdziła, że 
bardzo są zainteresowani i bardzo liczą na zamianę tych budynków. Uważał za 
ważne te informacje do przekazania.

Stanisław Kagan - radny - z przyjemnością przysłuchuje się takim informacjom. 
Przypuszcza, że stada zostały zlokalizowane w oparciu o drona i podczerwień. To 
bardzo dobrze, bo wiemy dokładnie jak do tego podejść i jest to dobry czas bo mamy 
w tej chwili jeszcze styczeń za chwilę będziemy mieć luty, ale jeszcze wszystko jest 
możliwe. Odnosząc się do kolejnej informacji dotyczącej jednostki wojskowej 
powiedział, że nasz powiat mielecki i produkcja przemysłowa to wg statystyk 
największa na podkarpaciu, nawet większa aniżeli powiat rzeszowski czy Rzeszów. 
Wypada więc, aby ktoś profesjonalnie zadbał o bezpieczeństwo naszych 
mieszkańców, o nasze bezpieczeństwo. Przeglądając sprawozdanie starosty z 9



realizacji zadań między sesjami zauważył, że planowane jest wykonanie 
dokumentacji na drogę pieszo-rowerową, przy dawnej drodze 984 od mostu do ronda 
w Piątkowcu. Myśli, że jest to ruch w dobrą stronę. Pozwoli to bowiem otworzyć się 
Miastu Mielcu na mieszkańców z różnych stron z naszego powiatu i umożliwić 
wyjazd mieszkańcom z naszego Mielca w sposób bezpieczny, ale także przyjazd do 
Mielca, do naszego powiatu z różnych stron. Ma tu na myśli część zachodnią. Ma 
nadzieję, że dalszy ciąg ścieżki pieszo-rowerowej będzie realizowany, gdyż taką 
inwestycję w stronę Radomyśla i Wadowic zapowiadał wójt Michał Deptuła.

Antoni Skawiński - radny - stwierdził, że Pan Starosta przyznał się, że opryski nie są 
skuteczne, a jedynie polowanie zmniejsza problemy z obecnością dzików. Radny 
pytał w jakiej jesteśmy strefie oraz czy taka sytuacja ma wpływ na ceny dla 
hodowców trzody, a także czy występują nowe ogniska ESF u dzików.

Zbigniew Działowski - członek Zarządu Powiatu - kontynuując myśl kolegi 
Stanisława Kagana powiedział, że prowadziliśmy rozmowy z Gminą Mielec i 
będziemy projektować ścieżkę pieszo-rowerową od Woli Mieleckiej, od mostu w 
kierunku Rzędzianowic do ronda, po tym chodniku, który jako jeden z pierwszych był 
wybudowany. Ponadto planujemy inwestycję mającą na celu przedłużenie tej ścieżki 
pieszo - rowerowej, która będzie szła od Piątkowca. Poinformował także, że w 
miejscowości Wola Mielecka, na lewym brzegu Wisłoki na północ od mostu istnieje 
duże aktywne osuwisko. To osuwisko znajduje się w skarpie przkorytowej między 
wałem a korytem rzeki Wisłoka, które ma długość około 30 m i szerokość ponad 620 
m. Powstało ono w 2010 roku po powodzi i w 2012 roku zostało trochę załagodzone 
przy uszczelnianiach wałów, ale w 2015 roku dalej zaczęło funkcjonować i cały czas 
jest aktywne. Zagrożony jest wał, śluza wałowa, przyczółek mostu a także biegnąca 
w tym miejscu linia energetyczna. Dlatego też zostały zlecone prace geologiczne i 
została opracowana dokumentacja. W tej chwili przeprowadzane są odwierty i 
dopiero wówczas będziemy wiedzieć jak dalej postępować z tym osuwiskiem. 
Inwestycja ta będzie należała do Wód Polskich.

Stanisław Lonczak - Starosta Powiatu - odpowiadając radnemu Skawińskiemu na 
stwierdzenie, że przyznał się, że opryski były nieskuteczne powiedział, że do niczego 
się nie przyznaje i powie więcej, że opryski są bardzo skuteczne od kiedy 
opryskujemy łącznie z dwoma powiatami, kolbuszowskim i tarnobrzeskim linię 
kolejową szerokopasmowa to nie ma tam żadnej migracji i nikt nie zauważył dzików 
w tamtym rejonie. Nie wie dlaczego Pan radny chce wprowadzać wszystkich w błąd. 
Jest to po prostu nieprawdą. Dziki natomiast przychodzą od tej strony, gdzie nie ma 
oprysków tak więc stosujemy w tym momencie inną metodę czyli chcemy dokonać 
maksymalnej redukcji i wypchnięcia dzików z tych terenów w kierunku Gminy i 
kompleksów leśnych Piątkowca i Przecławia, gdyż tam są lepsze warunki do 
polowań i do maksymalnej redukcji pogłowia dzików. Jeżeli chodzi o ASF to na razie 
nie mamy żadnych sygnałów o nowych ogniskach ASF na terenie Powiatu 
Mieleckiego.
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Kazimierz Gacek - Wiceprzewodniczący Rady - jeżeli będziemy teraz wykonywać 
koncepcję budowy chodnika to myśli, że należałoby projektem objąć tereny od SSE i 
aby ścieżka pieszo - rowerowa była nie tylko rekreacyjną, ale przede wszystkim 
służącą jako dojazd do pracy. Proponował, aby Pan Starosta podczas spotkań z 
wójtami położył nacisk na Gminę Mielec, aby wykonać oświetlenie mostu Złotniki - 
Rzędzianowice. Rozumie, że oświetlenia mostu nie da się wykonać.

Zbigniew Tymuła - radny - prosił nie straszyć ludzi. W tym temacie została wydana 
decyzja środowiskowa i temat oświetlenia mostu był poruszany podczas realizacji tej 
inwestycji. Na chwilę obecną póki jest trwałość projektu, a także ze względu na 
decyzję środowiskową jaka została wydana oraz z uwagi na migracje ptaków i 
zwierząt, nie ma możliwości wykonania oświetlenia.

Nikt więcej nie zabierał głosu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 2 przeszedł do realizacji do punktu 3 porządku 
obrad.

Ad. 3

Podjecie uchwały w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 
w mieszkaniu treningowym.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rad. Powiatu Mieleckiego - powiedział, że w 
materiałach na sesję państwo radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały wraz z 
uzasadnieniem. Poprosił Przewodniczącego Komisji Rodziny Zdrowia i Pomocy 
Społecznej Pana Marka Kamińskiego o przedstawienie opinii Komisji.

Marek Kamiński - Przewodniczący Komisji Rodziny Zdrowia i Pomocy Społecznej - 
powiedział, że opinia Komisji jest pozytywna.

Nikt nie zabierał głosu w dyskusji.

W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 
LXIV/527/2024 w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu 
treningowym, której to projekt Państwo radni otrzymali wraz z uzasadnieniem.

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 23 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 23 radnych, nikt z radnych nie głosował przeciw, nikt z radnych nie 
wstrzymał się od głosu. Protokół z głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik 
Nr 8 do protokołu.

Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 23 głosami „za” podjęła Uchwałę LXIV/527/2024 - 
stanowiąca załącznik Nr 9 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 3 i przystąpił do realizacji punktu 4 porządku 
obrad

11



Ad. 4

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i przyjęcia do realizacji 
opracowanego przez Powiatowy Urząd Pracy w Mielcu projektu pn. Aktywizacja 
osób bezrobotnych z powiatu mieleckiego (II) Działanie 7.1 - Aktywizacja 
zawodowa osób pozostających bez pracy w ramach programu Fundusze 
Europejskie dla Podkarpacia 2021-2027.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - powiedział, że w 
materiałach na sesję państwo radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały wraz z 
uzasadnieniem. Poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pana Zbigniewa Tymułę o przedstawienie opinii 
Komisji.

Zbigniew Tymuła - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i 
Ochrony Środowiska - powiedział, że opinia Komisji jest pozytywna.

Nikt nie zabierał głosu w dyskusji.

W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 
LXIV/528/2024 w sprawie zatwierdzenia i przyjęcia do realizacji opracowanego przez 
Powiatowy Urząd Pracy w Mielcu projektu pn. Aktywizacja osób bezrobotnych z 
powiatu mieleckiego (II) Działanie 7.1 - Aktywizacja zawodowa osób pozostających 
bez pracy w ramach programu Fundusze Europejskie dla Podkarpacia 2021-2027, 
której to projekt Państwo radni otrzymali wraz z uzasadnieniem.

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 23 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 23 radnych, nikt z radnych nie głosował przeciw, nikt z radnych nie 
wstrzymał się od głosu. Protokół z głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik 
Nr 10 do protokołu.

Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 23 głosami „za” podjęła Uchwałę LXIV/528/2024 - 
stanowiąca załącznik Nr 11 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 4 i przystąpił do realizacji punktu 5 porządku 
obrad.

Ad. 5

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Powiatu Mieleckiego, położonej w Rzemieniu.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - powiedział, że w 
materiałach na sesję państwo radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały wraz z 
uzasadnieniem. Poprosił Wiceprzewodniczącego Komisji Infrastruktury Pana 
Zdzisława Lasotę o przedstawienie opinii Komisji.
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Zdzisław Lasota - Wiceprzewodniczący Komisji Infrastruktury - powiedział, że 
Komisja Infrastruktury na posiedzeniu w dniu 19 stycznia 2024 r. jednomyślnie 
pozytywnie 4 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Mieleckiego, położonej w 
Rzemieniu.

W dyskusji głos zabrali:

Krzysztof Olszewski - radny - zabierając głos powiedział, że jest to już kolejna 
sprzedaż w zasadzie dla tego samego podmiotu. Czy wobec tego może we 
wcześniejszej uchwale były jakieś błędy.

Stanisław Lonczak - Starosta Powiatu - wyjaśnił, że w ostatniej uchwale brakowało 
zapisu dotyczącego formy sprzedaży, stąd też w niniejszej uchwale został 
wprowadzony zapis „w drodze przetargu”.

Nikt więcej nie zabierał głosu w dyskusji.

W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 
LXIV/529/2024 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Powiatu Mieleckiego, położonej w Rzemieniu, której to projekt Państwo 
radni otrzymali wraz z uzasadnieniem.

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 23 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 23 radnych, nikt z radnych nie głosował przeciw, nikt z radnych nie 
wstrzymał się od głosu. Protokół z głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik 
Nr 12 do protokołu.

Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 23 głosami „za” podjęła Uchwałę LXIV/529/2024 - 
stanowiąca załącznik Nr 13 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 5 i przystąpił do realizacji punktu 6 porządku 
obrad.

Ad. 6

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności Komisji Rady 
Powiatu Mieleckiego za 2023 rok.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - powiedział, że w 
materiałach na sesję państwo radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały wraz z 
uzasadnieniem. Poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pana Zbigniewa Tymułę o przedstawienie opinii 
Komisji.

Zbigniew Tymuła - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i 
Ochrony Środowiska - powiedział, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt niniejszej uchwały.

Nikt nie zabierał głosu w dyskusji. 13



W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 
LXIV/530/2024 w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności Komisji Rady Powiatu 
Mieleckiego za 2023 rok, której to projekt Państwo radni otrzymali wraz z 
uzasadnieniem.

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 23 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 23 radnych, nikt z radnych nie głosował przeciw, nikt z radnych nie 
wstrzymał się od głosu. Protokół z głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik 
Nr 14 do protokołu.

Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 23 głosami „za” podjęła Uchwałę LXIV/530/2024 - 
stanowiacą załącznik Nr 15 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 6 i przystąpił do realizacji punktu 7 porządku 
obrad.

Ad. 7

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Powiatu 
Mieleckiego na 2024 rok,

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - powiedział, że w 
materiałach na sesję państwo radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały wraz z 
uzasadnieniem. Poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pana Zbigniewa Tymułę o przedstawienie opinii 
Komisji.

Zbigniew Tymuła - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego. Rolnictwa i 
Ochrony Środowiska - powiedział, że Komisja jednogłośnie również na dzisiejszym 
posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt niniejszej uchwały.

Nikt nie zabierał głosu w dyskusji.

W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 
LXIV/531/2024 w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Powiatu 
Mieleckiego na 2024 rok, której to projekt Państwo radni otrzymali wraz z 
uzasadnieniem.

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 23 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 23 radnych, nikt z radnych nie głosował przeciw, nikt z radnych nie 
wstrzymał się od głosu. Protokół z głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik 
Nr 16 do protokołu.

Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 23 głosami „za” podjęła Uchwałę LXIV/53172024 - 
stanowiąca załącznik Nr 17 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 6 i przystąpił do realizacji punktu 7 porządku 
obrad. 14



Ad. 8

Interpelacje, wnioski, zapytania i oświadczenia Radnych.

Krzysztof Olszewski - radny - zwrócił się z prośbą do Zarządu Powiatu, aby Zarząd 
Powiatu spowodował szybkie ogłoszenie przez Powiatowy Zarząd Dróg zapytania 
ofertowego, a także przetargu na bieżące remonty dróg. Część z dróg o które 
zabiegał, aby wyremontować w ramach Polskiego Ładu, z Funduszu Rozwoju Dróg 
niestety jest w katastrofalnym stanie. Ponadto prosił, aby służby drogowe przejechały 
się po Podolu, po Błoniu choć ta droga będzie remontowana więc jeszcze wytrzyma, 
ale na Podolu są bardzo duże dołki, które mogą skutkować tym, że ktoś urwie koło i 
trzeba będzie płacić odszkodowanie. Stąd prosił, aby teraz na szybko załatać to 
masą na zimno, albo szybko ogłosić przetarg na bieżące utrzymanie dróg w zakresie 
naprawy masą bitumiczną.

Nikt więcej nie zabierał głosu w tym punkcie.

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady zamknął obrady LXIV 
sesji Rady Powiatu Mieleckiego wygłaszając formułę „Zamykam obrady LXIV sesji 
Rady Powiatu Mieleckiego”. Podziękował wysokiej Radzie za uczestnictwo w 
obradach, a wszystkim pozostałym Państwu za obecność i uwagę.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała Przewodniczący
Rady PowiaftuMięleckiego

Joanna Tomczak
Marek Paprocki
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